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PROTOKÓŁ  NR  LV/14 

z LV SESJI  SEJMIKU  WOJEWÓDZTWA 

ŚLĄSKIEGO  IV  KADENCJI 
 

(29.09.2014 r. – Sala Marmurowa, gmach Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego) 

 

1. Otwarcie sesji – godz. 10
05

 – radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący 

Sejmiku Województwa Śląskiego. 

 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – spośród 48 radnych 

Sejmiku Województwa Śląskiego w dzisiejszej sesji zwołanej zgodnie z art. 21 

ust. 1 ustawy o samorządzie województwa uczestniczy zgodnie z listą 

obecności 40 Radnych. Stwierdzam tym samym prawomocność obrad i 

otwieram LV. sesję Sejmiku. Wielce Szanowni Państwo ! Najsamprzód pragnę 

w imieniu Pań i Panów Radnych przywitać zacnych i dostojnych gości: Jego 

Ekscelencję Ks. Arcybiskupa Wiktora Skworca, Metropolitę Katowickiego, 

Jego Ekscelencję Ks. Biskupa Mariana Niemca, Zwierzchnika Diecezji 

Katowickiej Kościoła Ewangelicko-Augsburskiego. Witam pośród nas Pana 

Piotra Uszoka, Prezydenta Miasta Katowice. Pozwólcie Państwo, że 

przywitam licznie przybyłych dziś parlamentarzystów: Panią Senator Izabelę 

Kloc, posłów w osobach: Pana Piotra Pyzika, Pana Wojciecha Szaramy, Pana 

Jerzego Polaczka, Pana Zbyszka Zaborowskiego. Z gratulacjami spieszę do 

Pana Posła Czesława Sobierajskiego. Serdecznie witam Panią Aurelię 

Hetmańską, Dyrektora Urzędu Statystycznego w Katowicach, a także 

Dyrektora Najwyższej Izby Kontroli w Katowicach, Pana Piotra Miklisa. 

Witam Wicewojewodę Śląskiego, Pana Piotra Spyrę. Witam Zarząd 

Województwa Śląskiego na czele z Panem Marszałkiem Mirosławem Sekułą, 

witam Panią Skarbnik Elżbietę Stolorz-Krzisz, i Pana Krzysztofa Dzierwę, 

Sekretarza Województwa. Witam dyrektorów wydziałów oraz jednostek 

Urzędu Marszałkowskiego, a także przedstawicieli publikatorów ! Na końcu 

witam Szanownych Państwa Radnych jako gospodarzy dzisiejszej sesji ! W 

prowadzeniu sesji pomagać mi dzisiaj będzie komisja skrutacyjna w składzie: 

radny Janusz Buzek, radna Małgorzata Tkacz-Janik, radny Janusz Wita. 

 

 

2. Rozpatrzenie proponowanych zmian w porządku obrad: 
 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji Sejmiku. 

2. Rozpatrzenie proponowanych zmian w porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Radnego 

Sejmiku Województwa Śląskiego (druk IV/908). 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezolucji o ogłoszeniu roku 2015 

Rokiem Pamięci Ofiar Tragedii Górnośląskiej (druk IV/909). 

5. Przyjęcie protokołów z L i LI sesji Sejmiku. 

6. Przedstawienie informacji o wynikach kontroli komunalizacji spółek Skarbu 

Państwa w zakresie dotyczącym Górnośląskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów S.A. w Katowicach oraz Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Śląskiego – wystąpienie Pana Piotra Miklisa, Dyrektora 

Delegatury Najwyższej Izby Kontroli w Katowicach. 

7. Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Śląskiego w okresie 

pomiędzy sesjami. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia Nagrody Wielkiej Województwa 

Śląskiego Gloria Silesia (druk IV/910). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie podpisania listu intencyjnego między 

Województwem Śląskim (Rzeczpospolita Polska) a Żupanią Szybenicko-

Knińską (Republika Chorwacji) (druk IV/924). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji na 

prowadzenie Lokalnych Punktów Informacyjnych Funduszy Europejskich w 

miejscowościach: Bielsko-Biała, Częstochowa, Rybnik, Sosnowiec (druk 

IV/923). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Śląskiego na lata 2014-2025 (druk IV/925). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Województwa 

Śląskiego na 2014 rok (druk IV/926). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą 

Lubliniec umowy sprzedaży nieruchomości położonej w Lublińcu, 

stanowiącej własność Województwa Śląskiego, za cenę niższą niż jej 

wartość rynkowa (druk IV/921). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze 

przetargu nieruchomości położonej w Bystrej (druk IV/922). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozszerzenia działalności Centrum Pediatrii im. 

Jana Pawła II w Sosnowcu (druk IV/911). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Jastrzębie-Zdrój 

(druk IV/914). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Koniecpol (druk 

IV/916). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Dankowice (druk 

IV/918). 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Strumień (druk 

IV/919). 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Pilica (druk 

IV/920). 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Międzybrodzie Bialskie (druk IV/912). 
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22. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Bielsko-Biała Komorowice (druk IV/913). 

23. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Łazy (druk IV/915). 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Lyski (druk IV/917). 

25. Informacja Przewodniczącego Sejmiku Województwa Śląskiego 

o oświadczeniach majątkowych Radnych Sejmiku oraz Marszałka 

Województwa Śląskiego o oświadczeniach majątkowych pracowników 

samorządowych. 

26. Interpelacje, zapytania, wnioski, oświadczenia radnych. 

27. Zamknięcie sesji Sejmiku. 

 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – uprzejmie informuję, 

iż Komisja Rewizyjna zwróciła się z pismem z dnia 25 września br. z prośbą o 

umieszczenie w porządku obrad 3 projektów uchwał dotyczących rozpatrzenia 

skarg na Marszałka Województwa Śląskiego opisanych na drukach IV/927, 

928 i 929. Proponuję umieścić je w porządku obrad… 

 

 

Głosowanie na umieszczeniem w porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Marszałka Województwa Śląskiego (druk IV/927): 

 

za  40 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

Głosowanie na umieszczeniem w porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Marszałka Województwa Śląskiego (druk IV/928): 

 

za  39 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

Głosowanie na umieszczeniem w porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Marszałka Województwa Śląskiego (druk IV/929): 

 

za  40 

przeciw 0 

wstrzym. 0 
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- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – będzie jeszcze jeden 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej gospodarki odpadami. 

W tej chwili jest powielany, wrócę do zmian w porządku kiedy Państwo go 

otrzymacie. Czy są inne propozycje zmian porządku obrad ? ... Nie ma ! 

Uprzejmie informuję, iż w punkcie 4 będziemy procedowali druk z poprawką 

oznaczony jako IV/909 a, który Państwo otrzymali, w punkcie 5 zostanie 

przyjęty tylko protokół z L. sesji, natomiast punkt 8 będzie informacją w 

sprawie przedstawionej w tytule, nie ma bowiem projektu uchwały. 

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji Sejmiku. 

2. Rozpatrzenie proponowanych zmian w porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Radnego 

Sejmiku Województwa Śląskiego (druk IV/908). 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezolucji o ogłoszeniu roku 2015 

Rokiem Pamięci Ofiar Tragedii Górnośląskiej (druk IV/909 a). 

5. Przyjęcie protokołu z L sesji Sejmiku. 

6. Przedstawienie informacji o wynikach kontroli komunalizacji spółek Skarbu 

Państwa w zakresie dotyczącym Górnośląskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów S.A. w Katowicach oraz Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Śląskiego – wystąpienie Pana Piotra Miklisa, Dyrektora 

Delegatury Najwyższej Izby Kontroli w Katowicach. 

7. Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Śląskiego w okresie 

pomiędzy sesjami. 

8. Informacja w sprawie ustanowienia Nagrody Wielkiej Województwa 

Śląskiego Gloria Silesia. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie podpisania listu intencyjnego między 

Województwem Śląskim (Rzeczpospolita Polska) a Żupanią Szybenicko-

Knińską (Republika Chorwacji) (druk IV/924). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji na 

prowadzenie Lokalnych Punktów Informacyjnych Funduszy Europejskich w 

miejscowościach: Bielsko-Biała, Częstochowa, Rybnik, Sosnowiec (druk 

IV/923). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Śląskiego na lata 2014-2025 (druk IV/925). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Województwa 

Śląskiego na 2014 rok (druk IV/926). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą 

Lubliniec umowy sprzedaży nieruchomości położonej w Lublińcu, 

stanowiącej własność Województwa Śląskiego, za cenę niższą niż jej wartość 

rynkowa (druk IV/921). 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze 

przetargu nieruchomości położonej w Bystrej (druk IV/922). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozszerzenia działalności Centrum Pediatrii im. 

Jana Pawła II w Sosnowcu (druk IV/911). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Jastrzębie-Zdrój 

(druk IV/914). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Koniecpol (druk 

IV/916). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Dankowice (druk 

IV/918). 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Strumień (druk 

IV/919). 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Pilica (druk IV/920). 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Międzybrodzie Bialskie (druk IV/912). 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Bielsko-Biała Komorowice (druk IV/913). 

23. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Łazy (druk IV/915). 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Lyski (druk IV/917). 

25. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Marszałka 

Województwa Śląskiego (druk IV/927). 

26. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Marszałka 

Województwa Śląskiego (druk IV/928). 

27. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Marszałka 

Województwa Śląskiego (druk IV/929). 

28. Informacja Przewodniczącego Sejmiku Województwa Śląskiego 

o oświadczeniach majątkowych Radnych Sejmiku oraz Marszałka 

Województwa Śląskiego o oświadczeniach majątkowych pracowników 

samorządowych. 

29. Interpelacje, zapytania, wnioski, oświadczenia radnych. 

30. Zamknięcie sesji Sejmiku. 

 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

Radnego Sejmiku Województwa Śląskiego (druk IV/908): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – w wyniku 

uzupełniających wyborów do Senatu RP w okręgu rybnickim Pani Izabela 

Kloc została senatorem zwalniając miejsce poselskie. Wakujący mandat 

poselski objął nasz były już radny Czesław Sobierajski. Pan Sobierajski w 

dniu 18 września złożył rezygnację z mandatu radnego Sejmiku, a mandat 
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poselski objął 24 września. Sejmik dopełnia obowiązku stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu w formie uchwały. Czy ktoś chciałby zabrać głos ? … 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  35 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

- Pan Czesław Sobierajski, poseł na Sejm RP – myślałem co tu powiedzieć po 

tych latach spędzonych razem, kiedyśmy się ubogacali, mimo, że spieraliśmy 

się czasami ostro, to starałem się – nie wiem czy mi wychodziło – widzieć w 

samym centrum człowieka, przekonać do racji. Można mieć zdanie inne i do 

niego przekonywać. Jako szef Komisji Rozwoju starałem się prowadzić ją 

merytorycznie dobrze. Chciałem się podzielić wiadomością, właściwie będzie 

to prezent. Chodzi o zmianę ustawy o publicznym transporcie zbiorowym. 

Skorzystałem z owoców pracy zespołu, dziękuję Pani Dyrektor Warmuz, i oto 

przywiozłem projekt ustawy zgłoszony do laski marszałkowskiej. Mam 

nadzieję, że wkrótce zostanie uchwalony, będę go referował. Udało się 

przenieść prace Sejmiku, komisji na wyższy poziom. Obiecuję być z 

Państwem w kontakcie nadal. Kogo uraziłem kiedykolwiek przepraszam, 

zabieram to co złe ze sobą, zostawiam mam nadzieję miłe wspomnienia. 

 
- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – ja ze swej strony, ze 

strony Radnych Sejmiku, pragnę złożyć serdeczne słowa podziękowania za 
wysiłek, który Pan włożył, za pracowitość, za solidność działań. Rzeczywiście 
możemy się różnić, ale dowcip polega na tym czy potrafimy współpracować. 
Za tą wzajemność chciałem Panu podziękować skromnym upominkiem … Jak 
mnie poinformowano, ponieważ Pan Czesław Sobierajski był 
przewodniczącym klubu radnych PiS, klub powierzył tą funkcję Panu 
Radnemu Janowi Kawulokowi … Przed chwilą Państwo otrzymali projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/25/2/2012 Sejmiku Województwa 
Śląskiego z dnia 24 sierpnia 2012 roku w sprawie wykonania Planu 
gospodarki odpadami dla województwa śląskiego 2014. Na konwencie sprawa 
była przedmiotem dyskusji. Doszliśmy do warunkowego consensusu, że o ile 
Komisja Środowiska wyrazi opinię pozytywną wówczas włączymy projekt 
uchwały do porządku obrad. Zapytuję więc Przewodniczącego Komisji… 
mamy pozytywną opinię ! 

 

Głosowanie nad uzupełnieniem porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr IV/25/2/2012 Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 24 

sierpnia 2012 roku w sprawie wykonania Planu gospodarki odpadami dla 

województwa śląskiego 2014 (druk IV/930): 
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za  39 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – projekty włączone do 

porządku będą oczywiście realizowane w końcowej części porządku obrad. 

 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezolucji o ogłoszeniu roku 

2015 Rokiem Pamięci Ofiar Tragedii Górnośląskiej (druk IV/909 a): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – jak Państwo 

pamiętacie przy przewodniczącym Sejmiku działa zespół ds. rocznic i 

jubileuszy, w którym reprezentowane są wszystkie kluby oraz profesjonalni 

historycy. W listopadzie 2013 roku zwróciłem się z zapytaniem do zespołu 

jakim osobom lub wydarzeniom poświęcimy lata 2014 i 2015. Zespół 

poinformował, iż jednogłośnie proponuje ogłoszenie roku 2014 Rokiem 

Pamięci Henryka Sławika – przyjdzie czas na zakończenie i podsumowanie 

tego roku. Jednocześnie zespół sugerował Sejmikowi by podjąć prace by rok 

2015 poświęcić Pamięci Ofiar Tragedii Górnośląskiej. W styczniu bieżącego 

roku zaprosiłem do współpracy Wojewodę Śląskiego, Marszałka 

Województwa Śląskiego, Prezydenta Katowic, Burmistrza Radzionkowa, a 

także przedstawicieli duchowieństwa: arcybiskupa Wiktora Skworca, 

Metropolitę Katowickiego, biskupa Jana Kopca, Ordynariusza Diecezji 

Gliwickiej, śp. biskupa Tadeusza Szurmana, Zwierzchnika Diecezji 

Katowickiej Kościoła Ewangelicko-Augsburskiego, także ówczesnego 

dyrektora IPN. Po śmierci biskupa Tadeusza Szurmana współpracować 

zgodził się biskup Marian Niemiec, w międzyczasie zmienił się także 

wojewoda – Pan Piotr Litwa także przyjął propozycję. Mam teraz okazję 

podziękować wszystkim członkom tego gremium za współpracę. Odbyły się 3 

posiedzenia tegoż komitetu, prosiłem by zechciał zarysować program 

obchodów oraz skonsultować projekt uchwały. Ostatnie spotkanie 28 sierpnia 

poświęcone było tekstowi projektu uchwały, z którym dzisiaj wspólnie z 

Panem Marszałkiem do Szanownych Państwa występujemy. Odbyła się dzisiaj 

rano na konwencie dyskusja w tej sprawie i w jej wyniku przedstawiłem 

Państwu druk IV/909 a. Tyle wprowadzenia. Czy ktoś chciałby zabrać głos ? 

 

- radny Henryk Mercik – po pierwsze chciałbym wyrazić ogromną 

satysfakcję, że rok 2015 będzie Rokiem Pamięci Ofiar Tragedii Górnośląskiej 

1945 roku. Najwyższy to już czas i okrągła jednocześnie rocznica. Chciałbym 

się odnieść do zaproponowanej dosłownie przed chwilą nowej treści rezolucji 

w tej sprawie, z której zniknęła dla mnie bardzo ważna część zdania. Pragnę 

też przypomnieć, że ta treść poprzednia była przedmiotem wspólnej akceptacji 
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nas wszystkich do dnia dzisiejszego. Otóż w zdaniu: w ten sposób pragniemy 

uczcić pamięć dziesiątków tysięcy Górnoślązaków wywiezionych do 

niewolniczej pracy w Donbasie i innych rejonach Związku Sowieckiego, 

pomordowanych, uwięzionych, aresztowanych i internowanych, ofiar gwałtów, 

grabieży, represji, obozów pracy… zniknęła bardzo ważna część, która 

brzmiała: ofiar sowieckiego i polskiego aparatu represji. Szanowni Państwo ! 

Nie godzi się czcić ofiar udając po 70 latach że znamy sprawców, że dalej nie 

wiemy kto za to odpowiada. Moja propozycja była taka żeby nie wycinać tego 

fragmentu, lecz to co nieprecyzyjne i może wywoływać kontrowersje lub 

dyskusje, po prostu doprecyzować, aby to zdanie: ofiar sowieckiego i 

polskiego aparatu represji stało się precyzyjne poprzez dodanie słowa: 

komunistycznego. Bez części tego zdania komunikat, który dajemy 

mieszkańcom jest niejasny. Czyżbyśmy po 70 latach nadal pytali kto to 

zrobił ? Prosiłbym o powrót do pierwotnej wersji rezolucji poprzez 

uzupełnienie o słowo: komunistycznego. 

 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – pragnę uzupełnić 

swoje wprowadzenie taką refleksją. Mam trochę dużo lat, a przyznam 

szczerze, że do sierpnia ubiegłego roku, kiedy miałem okazję uczestniczyć w 

takim wykładzie w oddziale IPN poświęconemu tej sprawie, niewiele o tym 

wiedziałem. Tej lekcji historii w naszym województwie nie odrobiliśmy i to 

nie nasza wina, to wina okoliczności. W pewnym momencie nie można było o 

tym mówić, potem były inne ważne sprawy. Dzisiaj staramy się skorzystać z 

okrągłej rocznicy by móc samemu, a także wraz z mieszkańcami tą lekcję o 

zapomnianych, niezwykle tragicznych wydarzeniach regionu odrobić. 

Przystępując do prac nad projektem uchwały zdawaliśmy sobie sprawę, nie 

tylko my z Panem Marszałkiem jako współautorzy, ale także w rozmowach z 

komitetem honorowym, że sprawa jest niezwykle skomplikowana, trudna, 

wielowątkowa. Wydawało nam się, że o tej wielowątkowości, o różnych 

problemach, że powinni nad tym zastanowić się przede wszystkim historycy, 

później mieszkańcy na konferencjach popularnonaukowych, by dojść do 

consensusu. Stąd propozycja naszego projektu uchwały jest niezwykle 

lapidarna, krótka, głównie dlatego by nie zastępować naukowców, historyków, 

by uzyskać największy skuteczny consensus w postaci przegłosowanej 

uchwały … po to, aby cały przyszły rok mogliśmy w województwie nie tylko 

my nad tymi wielowątkowymi, wieloaspektowymi sprawami się zastanowić. 

Dzisiaj zwracam się wspólnie z Panem Marszałkiem, jako współautorem tego 

projektu uchwały, o wyrozumiałość nad ułomnością tego tekstu, a z drugiej 

strony byśmy w miarę możliwości osiągnęli consensus, by rok przyszły tym 

tragicznym wydarzeniom poświęcić. Na koniec powiem, że bardzo dobrze 

rozumiem wypowiedź Pana Przewodniczącego Henryka Mercika, zdaję sobie 

sprawę, że mogłoby się znaleźć na mównicy wielu innych, którzy zwróciliby 

uwagę na kolejne niezwykle ważne aspekty tych tragicznych wydarzeń. 
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Chciałbym mimo to prosić o osiągnięcie kompromisu i o uchwalenie tej 

uchwały. Czy ktoś chciałby zabrać głos zanim przystąpimy do głosowania ? 

… Bardzo dziękuję ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  31 

przeciw 0 

wstrzym. 2 

 

 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – dziękuję za takie 

głosowanie, zwłaszcza tym z Państwa, którzy mieli największy, zrozumiały 

problem w głosowaniu w tej sprawie. Przyjęta uchwała stanowi decyzję i 

bardzo liczymy Panie Marszałku, że w projekcie budżetu na 2015 rok 

stosowne zabezpieczenie finansowe dla tych obchodów zechce Pan Marszałek 

wraz z Zarządem uwzględnić. 

 

- Pan Piotr Spyra, II Wicewojewoda Śląski – Szanowni Państwo ! Pozwólcie, 

że w imieniu Pana Wojewody Piotra Litwy, którego mam zaszczyt tutaj 

reprezentować, wyrażę radość i satysfakcję, że ta uchwała została dzisiaj 

przyjęta. Urząd Wojewody Śląskiego brał udział w pracach komitetu 

honorowego i tutaj w pełni się zgodzę z Panem Radnym Mercikiem, że 

najwyższy czas by uczczenie tej tragedii miało miejsce. Tym ludziom po 

prostu należy się sprawiedliwość. 

 

[brak nagrania wypowiedzi arcybiskupa Wiktora Skworca. Poniżej 

zamieszczono notatkę z wypowiedzi opublikowaną na stronie www.slaskie.pl] 

Dziękuję za podjęcie tej uchwały. Przed rokiem byliśmy w Doniecku, by 

upamiętnić w tym miejscu ofiary tragedii i w tamtejszym kościele zawisły 

okolicznościowe tablice. Dziś ów kościół jest zamknięty, a księża wyjechali, ze 

względu na niebezpieczeństwo wojny. Ta uchwała to początek drogi i od nas 

zależy, jak będziemy mówić o tych wydarzeniach i jak sprawimy, aby zostały 

zapisane w pamięci pokoleń. 

 

[przerwa w obradach] 

 

 

5. Przyjęcie protokołu z L sesji Sejmiku: 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 
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za  32 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

6. Przedstawienie informacji o wynikach kontroli komunalizacji 

spółek Skarbu Państwa w zakresie dotyczącym Górnośląskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów S.A. w Katowicach oraz Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Śląskiego – wystąpienie Pana 

Piotra Miklisa, Dyrektora Delegatury Najwyższej Izby Kontroli 

w Katowicach: 
 

[treść wypowiedzi zawiera się w załączonej prezentacji, która stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu sesji] …[w trakcie wystąpienia koniec kasety 1 a]… 

 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos ? … Wyczerpmy wpierw głosy radnych … 

Uznam, że zapytań, uwag nie ma … Pan Poseł się zgłasza… 

 

- Pan Wojciech Szarama, Poseł na Sejm RP – czy NIK ma jakąś informację 

odnośnie zakupów przez GPW spółek akcji ? 

 

- Pan Piotr Miklis, Dyrektor Delegatury Najwyższej Izby Kontroli 

w Katowicach – informacje mamy, ale domyślam się że pytanie dotyczy tego 

czy kontrolę jakąś zamierzamy wdrożyć … Podjęcie kontroli było rozważane, 

zwłaszcza w zakresie środków, które wyasygnowało GPW w finansowaniu 

różnych rodzajów działalności poza sferą zasadniczą, natomiast po dokonaniu 

kwerendy wśród podmiotów, które zajmują się tym tematem, wkraczanie 

przez kolejny podmiot z kontrolą z sferę, która już jest objęta 

zainteresowaniem szeregu służb, powodowałoby brak efektywności tej 

kontroli, bo musielibyśmy poszukiwać dokumentów. Mamy zasadę, że 

staramy się nie wchodzić w drogę innym organom, tam gdzie prowadzą swoje, 

regulowane odrębnymi przepisami, postępowania. Dlatego z kompleksową 

oceną działalności GPW musimy się wstrzymać dopóki dokumentacja nie 

będzie znów dostępna w oryginale, tak jak wymagają przepisy ustawy o NIK. 

 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – dziękuję Panu 

Dyrektorowi jeszcze raz za prezentację i udzieloną informację, że zechciał Pan 

skorzystać z naszego zaproszenia. 
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7. Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Śląskiego 

w okresie pomiędzy sesjami: 
 

Przedstawił Marszałek Mirosław Sekuła [treść sprawozdania stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu sesji]…[uzupełnieniem sprawozdania była prezentacja 

dotycząca kontraktu terytorialnego, którą przedstawiła Pani Małgorzata Staś, 

Dyrektor Wydziału Rozwoju Regionalnego – stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu sesji]…[w trakcie wystąpienia koniec kasety 1 b]… 

 

- radna Bożena Borys-Szopa – Pan Marszałek przypomniał kontrakt sprzed lat. 

Wielu z nas pamięta jak to przebiegało. Cechował się tym, że był różnorodny 

ze względu na pola jakimi się zajmował, oraz ze względu na reprezentantów 

politycznych i społecznych. Stawialiśmy sobie wówczas pytanie co zrobić, by 

żyło się lepiej. Dzisiejszy kontrakt to bardziej porozumienie między ministrem 

właściwym a Marszałkiem Województwa Śląskiego. Pytanie czy zatrzyma to 

młodych, stworzy dodatkowe miejsca pracy, czy zechcą wrócić ci, którzy 

wyjechali i czy ulży to tym, którzy tutaj się starzeją ? Trzymając kciuki za ten 

program, traktuję go bardziej jako program PO, być może dobry, i życzę 

powodzenia. Co do sprawozdania – 3 września sąd wydał postanowienie w 

temacie GPW. Zanegowano postanowienia statutu wyłączające uprawnienia 

pracowników. Kiedy Pan Marszałek i w jaki sposób ma zamiar zareagować w 

tej sprawie ? Kiedy nastąpiło przekształcenie w spółkę OLK ? Na ostatnim 

posiedzeniu rady nic o tym nie mówiono. W sprawozdaniu pisze, że odwołano 

dyrektora tegoż szpitala z dopiskiem sp. z o.o. … Omyłka ? … Ta omyłka 

pojawia się również w innych miejscach. Na posiedzeniu Rady Gminy 

Goczałkowice-Zdrój podjęto pewną uchwałę, która miała być przekazana 

wszystkim radnym – pewnie jest w drodze – natomiast Zarząd również podjął 

uchwałę o przekazaniu w dzierżawę mienia spółce Uzdrowisko Goczałkowice 

– czy radni są do tego jeszcze potrzebni ? Pytanie za Dziennikiem Zachodnim 

czy zamiast uzdrowiska będzie w Goczałkowicach spa ? 

 

- radna Małgorzata Tkacz-Janik – chciałam się odnieść do kontraktu 

regionalnego. W związku z tym, że procedowanie rekomendacji odbywało się 

może w mniejszej niż kiedyś skali, ale na pewno nie wystarczającej, 

zainteresowałam się mandatem negocjacyjnym, ponieważ nastąpiło obniżenie 

rekomendacji przekazywania środków na kulturę – już tam się zarysowało. 

Jedną z najważniejszych przesłanek w ramach EFS dla rozwoju województwa 

będzie walka z ubóstwem i tzw. rewitalizacja społeczna. Wielkie inwestycje 

bez właściwego procesu wkluczania tych wykluczonych dadzą efekt w postaci 

niewłaściwego rozwoju społecznego, gospodarczego. Wszyscy zapewne są tu 

tego świadomi. Apeluję – idąc za opinią Śląskiego Forum Organizacji 

Pozarządowych – o określenie w projekcie EFS nie minimalnego wkładu 
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własnego, ale górnej granicy wkładu beneficjenta. Resztę zostawiam na 

piśmie. 

 

- radny Jan Kawulok – mam dwa pakiety pytań. Pierwszy dotyczy kontraktu 

regionalnego. Jakie były kryteria tworzenia listy miast, ich wyboru ? Służba 

zdrowia – z prezentacji wynikało …[koniec kasety 2 a]… utworzenie SOR w 

Pszczynie i Jastrzębiu, także na remonty pewnych szpitali. Skąd moje 

wątpliwości ? Sejm przyjął kilka dni temu ustawę o mapie potrzeb 

zdrowotnych. Pierwsza mapa pojawi się dopiero w przyszłym roku. Czy 

działania zapisane w ten plan będą spójne z tą mapą ? Żeby nie było sytuacji, 

że zrealizujemy coś innego. Przygotowywany jest projekt o uporządkowaniu 

SOR-ów, a my już tu wpisujemy dwa konkretne do dokumentu. Co będzie jak 

ustawa wprowadzi inne rozwiązania w tym zakresie ? Ponadto czy te 

inwestycje poprawią sytuację i opiekę nad pacjentem ? Sytuacja związana z 

przekształceniami – co do Goczałkowic przejęliśmy 17,3 mln zobowiązań. 

Czy przejęliśmy je do wskaźnika 0,5, czy do 0 i dlaczego taka była decyzja ? 

Podpisano aneks do umowy z firmą Megrez – poprzedni był omawiany na 

komisji i na Sejmiku. W tej chwili mamy tylko informacje, że podpisano 

aneksy do dwóch umów z tą firmą, więc czego dotyczyły i czy nie wymagały 

zgody Sejmiku ? 

 

- radna Małgorzata Ochęduszko-Ludwik – mam pytanie dotyczące GPW. Pan 

Marszałek powiedział, że celem GPW jest odejście od konfrontacyjnej do tej 

pory współpracy z RPWiK-ami. Jak to się ma do informacji podanej na 

konferencji prasowej o cenie wody na przyszły rok i szansie uzyskania obniżki 

w zależności od tego ile dany RPWiK zakupi wody ? Informację otrzymali 

dziennikarze, a RPWiK-i otrzymały ją po południu i właściwie nie wiadomo 

kto będzie uprawniony do zniżki. To jest odejście od konfrontacji ? 

Jednocześnie RPWiK-om zaproponowano aneksy do umów w sytuacji, kiedy 

mają te umowy ważne do kwietnia przyszłego roku – aneksy mają być 

podpisane jeszcze w bieżącym roku. Prośba do Pana Marszałka by odniósł się 

do tej konfrontacyjnej współpracy, bo nie prowadzi się dialogu z 

przedsiębiorstwami rejonowymi przez prasę. Ponadto nasz wniosek na 

dzisiejszą sesję odnośnie GPW dotyczył planów właściciela w kontekście 

funkcji jaką ma pełnić GPW, czyli dostarczania wody, a nie informacji NIK w 

sprawie kontroli. 

 

- Pani Aleksandra Skowronek, Wicemarszałek Województwa – mam przed 

sobą uchwałę o odwołaniu dyrektora OLK spzoz – za tą oczywistą omyłkę 

przepraszam. Przekształcenie Goczałkowic – 22 września podpisano pakt 

gwarancji pracowniczych w związku z przekształceniem w spółkę kapitałową. 

Wszystkie związki zawodowe doszły do porozumienia z dyrekcją, dziś rano 

podpisano akt notarialny przekształcenia. Zakres zarobkowania spółki jest 
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bardzo szeroki, oczywiście z podstawową działalnością leczniczą, ale nawet 

spa, jeśli będzie działalnością pomocniczą i pozwoli zarobić, będzie pożądane. 

Jeśli chodzi o kwestie wniesienia nieruchomości, to Zarząd ma prawo 

rozporządzać nimi nawet do 3 lat. W tym przypadku wydzierżawiono 

nieruchomości gruntowe na okres 3 miesięcy do czasu przygotowania 

stosownych uchwał i wniesienia na Sejmik. Środki finansowe – spółka została 

wyposażona w środki w wysokości 5 mln – kapitał podstawowy – i 3,3 mln - 

kapitał zapasowy. Zobowiązania przejęte przez Województwo, jest to 

wskaźnik wyższy niż 0,5(?). 

 

- Pani Barbara Daniel, Dyrektor Wydziału Zdrowia Urzędu 

Marszałkowskiego – przy przekształceniach podchodzimy indywidualnie do 

każdej jednostki. Przyjęto wskaźnik na poziomie 0,2, choć wyjdzie pewnie 

niżej. Spółka dostaje w dzierżawę nieruchomości, ale również aport 

nieruchomości. W stosunku do części nieruchomości prowadzone są 

postępowania uwłaszczeniowe i w momencie kiedy będą się kończyły 

stopniowo będą przekazywane do spółki. Zobowiązania, w tym pożyczki, 

przejmujemy na poziomie 19 mln, tworzymy taki kapitał aby spółka mogła 

rozpocząć spokojnie działalność. 

 

- Marszałek Mirosław Sekuła – podstawowa różnica między poprzednim a 

obecnym kontraktem jest taka, że w 1995 nie było samorządu województwa. 

W tej chwili mamy Sejmik, radnych i Zarząd, który reprezentuje 

województwo. Kontrakt z 1995 był umową społeczną, natomiast obecny jest 

umową cywilno-prawną pomiędzy Województwem Śląskim a rządem RP. 

Konsekwencje tego są takie, że strona rządowa jest związana tym kontraktem, 

dlatego strona rządowa uchwałą przyjęła dotąd dwa – dla nas i dla 

podlaskiego. Jakiekolwiek postanowienia inwestycyjne muszą więc 

uwzględniać zapisy kontraktu. Do Pani Radnej Ochęduszko-Ludwik – jak 

zwykle wina leży po obu stronach. RPWiK-i w tej chwili też częściej z GPW 

rozmawiają poprzez pozwy sądowe. Myślę jednak, że to się poprawi i tą 

piątkową konferencję traktuję jako krok w dobrym kierunku. Byłem tam jako 

słuchacz i powiedziano tam, że te RPWiK-i które będą odbierały wcześniej 

zadeklarowaną ilość wody dostaną ten rabat. Jest duży nacisk ze strony 

Zarządu na GPW żeby unormować relacje z RPWiK-ami, ale myślę, że nie 

będzie to miało efektu jeśli nie będzie z drugiej nacisku prezydentów 

poszczególnych miast. Mimo obietnic niektórych prezydentów, że RPWiK nie 

będzie występował na drogę sądową, tak się jednak nie stało. Mimo to jestem 

dobrej myśli. Zaczęliśmy kontrolować gospodarkę wodą na etapie 

dystrybucyjnym. Natomiast z wyników kontroli NIK wynika wręcz, że 

powinny być złożone wnioski o zmianę prawa i wyjęcie zaopatrzenia w wodę 

z kodeksu spółek handlowych lub stworzona regulacja szczególna dla tego 

typu działalności w ramach kodeksu. Dlaczego zdecydowaliśmy się zaprosić 
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Pana Dyrektora Miklisa ? Dlatego, że odpowiedź na Państwa wniosek już była 

przedmiotem obrad Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej, która wydała 

swoją opinię w dniu poprzedniego posiedzenia Sejmiku i powtarzanie tego nie 

wydawało nam się najlepsze. Co do pozwów sądowych – jest ich dużo. Zarząd 

GPW nie przypuszczam by mógł uporać się z tym w ciągu najbliższego roku, 

ale od strony merytorycznej dla mnie nie do przyjęcia jest taka sytuacja, że w 

zarządzie GPW pozostają osoby, które były w poprzednich zarządach i nie 

ponoszą żadnej odpowiedzialności, nawet odwołania ze składu zarządu, tylko 

dlatego, że pochodzą z wyboru załogi. Ja uważam, że zarząd w niektórych 

sprawach odpowiada indywidualnie, ale w większości spraw kolegialnie za 

politykę. Rekomendowałem radzie GPW żeby cały poprzedni skład zarządu 

GPW został wymieniony, łącznie z przedstawicielem załogi. Jednak nie ma 

intencji żeby ignorować wyroki sądu – oczywiście, że będą zrealizowane. 

 

- Pani Aleksandra Skowronek, Wicemarszałek Województwa – spółka 

Megrez – te aneksy, które się pojawiły dotyczą zobowiązania spółki do 

zastosowania porozumienia ze spółką pracowniczą, która tam funkcjonuje, a 

dotyczą obsługi technicznej, ubezpieczenia, ustalenia zobowiązań z tytułu 

rozliczenia podatku, dostawy mediów itp. Te zakresy nie zobowiązują Zarządu 

Województwa do przedstawienia ich Sejmikowi. 

 

- Pan Arkadiusz Chęciński, Członek Zarządu Województwa – kontrakt 

terytorialny – nie wiem czy wszyscy, którzy pracowali nad kontraktem 

podpisaliby się pod stwierdzeniem, że jest to program PO. Tak, czy tak jest 

ambitny i będziemy się starali go realizować. Negocjacje dotyczące kontraktu 

– bardziej otwartych trudno sobie wyobrazić. Współpracowaliśmy ze 

środowiskami naukowymi, biznesowymi, samorządowymi. Oczywiście nie 

wszyscy są pewnie zadowoleni, bo liczba projektów była większa niż przyjęta 

ostatecznie. Pierwsza wersja została przyjęta w sierpniu 2013 i wtedy 

rozpoczęły się konsultacje społeczne, zakończone specjalną konferencją. Duża 

grupa projektów wynika z bazy Partner, gdzie można było przekazywać 

pomysły na realizacje środków unijnych. Są ogromne środki przeznaczone na 

walkę z wykluczeniem społecznym, z ubóstwem, na przedłużenie aktywności 

zawodowej. Lista miejscowości, które się pojawiły – one wynikają z Krajowej 

Strategii Rozwoju Regionalnego i nie są ujęte w innych miejscach kontraktu 

regionalnego, czy w RPO. Projekty ze służby zdrowia – są w większości na 

liście rezerwowej warunkowej i wynika to z tego, że można je przyjmować 

przez komitet monitorujący, pozostałe trzy projekty są rządowe. Myślę, że 

wszystkie są przemyślane i będą wpływać na poprawę dostępności do usług, 

choć nie zależy to jedynie od poprawy infrastruktury i sprzętu. EFS – jest 

około 550 mln euro przeznaczone na walkę z wykluczeniem społecznym i 

około 50 % jest na tzw. miękkie a 50 % na twarde działania. Również 

młodzież do lat 29 – będą środki na aktywizację zawodową – bezrobocie w 
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województwie śląskim to około 10,2 % i jest jedno z najmniejszych w kraju. 

Chciałbym wszystkim, którzy przyczynili się do tworzenia tego kontraktu, 

serdecznie podziękować. 

 

- radna Bożena Borys-Szopa – nie ma w moim wystąpieniu złośliwości, ani 

nie użyję nazwiska osoby, natomiast jestem w posiadaniu informacji, które ta 

osoba, wybrana przez załogę, od początku funkcjonowania w tym zarządzie 

pisała najpierw do Pana Marszałka Matusiewicza, do przewodniczącego rady 

nadzorczej, kończąc na Marszałku Sekule. Cieszy się zaufaniem załogi i nawet 

gdyby nam się bardzo nie podobała, została ponownie wybrana. Oświadczenie 

na forum publicznym, że Pan się nie zgodzi na tą osobę, łamie postanowienia 

sądu. Sąd stwierdził, że załoga ma prawo mieć przedstawiciela w zarządzie i w 

radzie nadzorczej i dokonuje jego wyboru, więc te deklaracje Pana Marszałka 

po prostu są nie do przyjęcia. 

 

 

8. Informacja w sprawie ustanowienia Nagrody Wielkiej 

Województwa Śląskiego Gloria Silesia: 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – skąd się wziął 

pomysł ? W listopadzie 2011 roku odchodził arcybiskup-senior i mieliśmy 

zamiar uhonorować go Złotą Odznaką za Zasługi…, ale okazało się, że 

wcześniej już takową otrzymał. Powstał wówczas zamysł by spróbować 

popracować nad taką ekstra nagrodą. Podjęto rozmowę z prof. Nitschem, 

medalierem, rzeźbiarzem. Prof. Nitsch zaproponował 4 różne prace – kapituła 

wybrała jedną z nich. To stylizowana lampka górnicza z minerałem – gagatem. 

Wydawało się, że potrzebna jest jeszcze tylko uchwała z regulaminem 

przyznawania nagrody. Po dyskusji z prawnikami i z nadzorem prawnym 

napotkaliśmy przeszkody prawne… 

 

- Pan Sławomir Brodziński, Dyrektor Kancelarii Sejmiku – ten problem 

prawny, o którym wspomniał Pan Przewodniczący sprowadza się do tego, iż w 

opinii naszych radców prawnych i dyrektora Wydziału Nadzoru Prawnego 

Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego nie ma podstaw do tego aby Sejmik taką 

nagrodę ustanowił w formie uchwały. O ile pozwala na to ustawa o 

samorządzie gminnym, o tyle w przypadku ustawy o samorządzie 

województwa takiej możliwości nie ma. Rozwiązaniem tego problemu jest 

wpisanie takiej nagrody do Statutu Województwa Śląskiego i na tej podstawie 

podejmowanie takich uchwał przez Sejmik. 

 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – …zaproponowaliśmy 

po konsultacjach tytuł nagrody Gloria Silesia, co by oznaczało, że osoba, która 

otrzymała nagrodę jest chwałą, dumą Śląska. Napotkaliśmy więc, na tą chwilę 
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na nieprzekraczalną przeszkodę prawną. Wyrażamy nadzieję, że kolejna 

kadencja zechce zająć się sprawą. 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie podpisania listu intencyjnego między 

Województwem Śląskim (Rzeczpospolita Polska) a Żupanią 

Szybenicko-Knińską (Republika Chorwacji) (druk IV/924): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy jest potrzebne 

wprowadzenie ? … Nie. Proszę o przedstawienie stanowiska Komisji 

Współpracy Zagranicznej i Integracji Europejskiej … opinia pozytywna. Czy 

ktoś chciałby zabrać głos indywidualnie w tej sprawie ? … Nie ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  26 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji na 

prowadzenie Lokalnych Punktów Informacyjnych Funduszy 

Europejskich w miejscowościach: Bielsko-Biała, Częstochowa, 

Rybnik, Sosnowiec (druk IV/923): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy wprowadzenie 

jest wymagane ? … Nie. Proszę o przedstawienie stanowiska Komisji 

Współpracy Zagranicznej i Integracji Europejskiej … opinia pozytywna … 

oraz Komisji Budżetu, Skarbu i Finansów … opinia również pozytywna. Czy 

ktoś indywidualnie chciałby zabrać głos ? … Nie ma zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  26 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Województwa Śląskiego na lata 2014-2025 (druk 

IV/925): 
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- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy wprowadzenie 

jest konieczne ? … Nie ma takich zgłoszeń. Proszę o przedstawienie opinii 

Komisji Budżetu, Skarbu i Finansów … opinia pozytywna … oraz innych 

komisji, które zajęły się z własnej inicjatywy jakimś tematem … nie ma takich 

zgłoszeń ! Czy ktoś indywidualnie chciałby zabrać głos w tej sprawie ? 

…[koniec kasety 2 b]… 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  21 

przeciw 0 

wstrzym. 5 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie 

Województwa Śląskiego na 2014 rok (druk IV/926): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy wprowadzenie 

jest potrzebne ? … Nie ma takich zgłoszeń. Proszę o stanowisko Komisji 

Budżetu, Skarbu i Finansów … opinia pozytywna … oraz innych komisji, 

które z własnej inicjatywy zajęły się szczegółem … nie ma takich zgłoszeń ! 

Czy ktoś indywidualnie chciałby zabrać głos ? … Również nie ma zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  20 

przeciw 0 

wstrzym. 6 

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą 

Lubliniec umowy sprzedaży nieruchomości położonej w Lublińcu, 

stanowiącej własność Województwa Śląskiego, za cenę niższą niż 

jej wartość rynkowa (druk IV/921): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy wprowadzenie 

jest wymagane ? … Nie ma takich zgłoszeń. Proszę o opinię Komisji Rozwoju 

i Zagospodarowania Przestrzennego … opinia pozytywna … oraz Komisji 

Budżetu, Skarbu i Finansów … opinia też jest pozytywna. Czy ktoś 

indywidualnie chciałby zabrać głos w tej sprawie ? … Nie ma takich 

zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 
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za  29 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia 

w drodze przetargu nieruchomości położonej w Bystrej (druk 

IV/922): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy jest 

wprowadzenie potrzebne ? … Nie ma takich zgłoszeń. Proszę o opinię 

Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego … opinia pozytywna 

… oraz Komisji Budżetu, Skarbu i Finansów … opinia również pozytywna. 

Czy ktoś indywidualnie chciałby zabrać głos ? … Nie ma takich zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  27 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozszerzenia działalności Centrum 

Pediatrii im. Jana Pawła II w Sosnowcu (druk IV/911): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy jest 

wprowadzenie konieczne ? … Nie ma takich zgłoszeń. Proszę o stanowisko 

Komisji Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia … opinia pozytywna. Czy 

ktoś indywidualnie chciałby zabrać głos ? … Nie ma takich zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  27 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Jastrzębie-

Zdrój (druk IV/914): 
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- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy wprowadzenie 

jest potrzebne ? … Nie ma takiego zgłoszenia. Proszę o stanowisko Komisji 

Środowiska i Gospodarki Wodnej  … opinia pozytywna. Czy ktoś chciałby 

indywidualnie zabrać głos ? … Nie ma takich zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  26 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Koniecpol 

(druk IV/916): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – czy wprowadzenie 

jest potrzebne ? … Nie ma takich zgłoszeń. Opinia Komisji Środowiska i 

Gospodarki Wodnej  … pozytywna. Czy ktoś chciałby zabrać głos ? … Nie 

ma takich zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  26 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Dankowice 

(druk IV/918): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – wprowadzenie ? … 

Nie ma takiej potrzeby. Opinia Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej … 

pozytywna. Czy ktoś indywidualnie chciałby zabrać głos ? … Nie ma takich 

zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  26 

przeciw 0 

wstrzym. 0 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Strumień 

(druk IV/919): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – wprowadzenie jest 

potrzebne ? … Nie ma takich zgłoszeń. Opinia Komisji Środowiska i 

Gospodarki Wodnej … pozytywna. Czy ktoś indywidualnie chciałby zabrać 

głos ? … Nie ma takich zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  26 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Pilica (druk 

IV/920): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – wprowadzenie nie 

jest potrzebne ? …. Opinia Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej … 

pozytywna. Czy ktoś chciałby zabrać głos ? … Nie ma takich zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  26 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji 

planu Aglomeracji Międzybrodzie Bialskie (druk IV/912): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący Sejmiku – wprowadzenie nie 

jest potrzebne ? … Opinia Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej … 

pozytywna. Nikt nie chce zabrać głosu ? … Nie ma zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  26 

przeciw 0 

wstrzym. 0 
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22. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji 

planu Aglomeracji Bielsko-Biała Komorowice (druk IV/913): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący – opinia Komisji ? … 

Pozytywna. Indywidualnych wystąpień nie ma ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  26 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji 

planu Aglomeracji Łazy (druk IV/915): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący – proszę o opinię Komisji … 

pozytywna. Wprowadzenie nie jest potrzebne, nikt nie chce zabrać głosu ? 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  28 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zweryfikowanej propozycji 

planu Aglomeracji Lyski (druk IV/917): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący – opinia Komisji … pozytywna. 

Wprowadzenie nie jest potrzebne ? … Nikt nie chce zabrać głosu ? 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  27 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Marszałka 

województwa Śląskiego (druk IV/927): 
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- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący – czy w tej sprawie 

wprowadzenie jest potrzebne ? … Nie ! Komisja Rewizyjna jest 

wnioskodawcą tego projektu. Czy ktoś indywidualnie chciałby zabrać głos w 

tej sprawie ? … Nie ma takich zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  21 

przeciw 0 

wstrzym. 6 

 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Marszałka 

Województwa Śląskiego (druk IV/928): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący – czy wprowadzenie jest 

potrzebne ? … Nie ma takich zgłoszeń ! Komisja Rewizyjna jest 

wnioskodawcą. Czy ktoś indywidualnie chciałby zabrać głos ? … Nie ma 

takich zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  21 

przeciw 0 

wstrzym. 4 

 

 

27. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Marszałka 

Województwa Śląskiego (druk IV/929): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący – czy wprowadzenie jest 

potrzebne ? … Nie ma takich zgłoszeń ! Czy ktoś indywidualnie chciałby 

zabrać głos w tej sprawie ? … Takich zgłoszeń również nie ma ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  25 

przeciw 0 

wstrzym. 2 

 

 

28. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/25/2/2012 

Sejmiku Województwa Śląskiego z dnia 24 sierpnia 2012 roku w 
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sprawie wykonania Planu gospodarki odpadami dla województwa 

śląskiego 2014 (druk IV/930): 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący – czy wprowadzenie jest 

potrzebne ? … Nie ma takich zgłoszeń ! Proszę o opinię Komisji Środowiska i 

Gospodarki Wodnej … opinia jest pozytywna. Czy ktoś indywidualnie 

chciałby zabrać głos w tej sprawie ? … Nie ma takich zgłoszeń ! 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

 

za  27 

przeciw 0 

wstrzym. 0 

 

 

29. Informacja Przewodniczącego Sejmiku Województwa Śląskiego 

o oświadczeniach majątkowych Radnych Sejmiku oraz Marszałka 

Województwa Śląskiego o oświadczeniach majątkowych 

pracowników samorządowych: 
 

- radny Andrzej Gościniak, Przewodniczący – obydwa materiały Szanowni 

Państwo otrzymali wcześniej. Jeśli ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie… ? 

… Nie ma takich zapytań. Tu nie podejmujemy żadnego głosowania… 

 

 

30. Interpelacje, zapytania, wnioski, oświadczenia radnych: 
 

Nie zgłoszono. 

 

 

31. Zamknięcie sesji Sejmiku – godz. 14
30

. 
 


